

《单词百科:repatriation是什么意思?repatriation怎么发音?repatriation的解释和用法》

英语单词repatriation是什么意思?repatriation怎么读?repatriation怎么发音?简答网为您整理了repatriation的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看一看吧!



repatriation怎么读

repatriation的读音:[, ri : pætrɪ ' eɪ ʃ ə n]

repatriation的意思

1、n.遣送回国，归国;

repatriation的近义词

1、banishment n.放逐，驱逐;

- 2、**deportation** n.驱逐出境, 放逐;递解出境;
- 3、**exile** vt.放逐, 流放;使背井离乡;
- 4、**expulsion** n.驱逐;开除;排出;喷出;
- 5、**ouster** n.罢免, 废黜, 革职;

repatriation的双语例句

1、Shipowners are prohibited from requiring seafarers to make an advance payment for their repatriation expenses.

船主不能要求船员预付遣返归国费用.

2、It is illogical to oppose the repatriation of economic migrants.

反对把经济移民遣送归国是不合逻辑的。

3、Medical Evacuation and Repatriation.

2医疗转运和送返.

4、Involuntary repatriation of Haitians began this week.

这周已开始将海地人强制遣送回国。

5、Do you require medical, hospitalization and repatriation expenses cover?

您是否需要投保医疗、住院及遣返费用?

6、A major issue of the negotiations was repatriation POWs.

和平谈判中争议分歧较大的主要是战俘遣返问题.

7、Convention concerning the Repatriation of Seafarers (Revised)

海员遣返公约 (修正本)

8、From 1990 to 2004, profit repatriation by those businesses reached US \$ 250.6 billion.

1990年至2004年, 在华外资企业利润汇出额达到2506亿美元.

9、The UN refugee agency says the voluntary repatriation program has been a huge success.

联合国难民事务高级专员公署说,这个自愿遣返项目一直很成功.

10、Repatriation of Mortal Remains or Overseas Funeral Expenses.

2遗体送返费或国外丧葬费.

11、Hundreds of refugees were herded into cattle trucks for their long repatriation journey.

几百个难民被装上了牛车,开始了他们漫长的归国旅程.

12、Once she is cleared medically effectuate her repatriation will resume.

一旦她没有医疗顾虑,遣返作业将会继续.

13、Arrange the cargo claiming and maritime affairs, crews repatriation, medical treatment, traveling so on.

(六)洽办货物理赔,船舶海事处理, 办理船员遣返, 就医, 旅游等.

14、The Volrep programme is the preferred means of repatriation.

政府认为自愿遣返计划的遣返方法较为可取.

15、The cost of repatriation shall be borne by the shipowner.

遣返费用应由船东负担.

16、Where they made no concessions and rightly, was on the matter of the repatriation of prisoners.

他们不作让步的就是战俘遣返问题,而这是正确的.

17、It was not the policy of the government to repatriate genuine refugees...

遣返真正的难民回国并非政府的政策。

18、Foreign investors are to be allowed to repatriate profits over one billion rupees.

外国投资者将被允许将利润额超过10亿卢比的部分调回国内。

以上是简答网为您整理的repatriation怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。
查看更多关于repatriation的用法、repatriation的释义、repatriation的相关详情请点击：
：<https://dict.jiandongshicai.cn/repatriation>

